
 

 

 

  

 

 
Institutionsbestyrelsesmøde Marslev Skole og Børnehus 

 

 

Onsdag d. 6.marts kl. 18.30 – 21.00 
 
Afbud:   
Fraværende: Mikael 
 

 
Kl. Nr. Punkt 

18.30 1.  Velkommen til Thomas og præsentation af medlemmer 
 

18.45 2.  Godkendelse af referat  

 3.  Evt. Anne Birgitte – åbning af børnehuset – fejl i forhold til invitationen 
– den lå kun på lærerintra – Forslag til om der afholdes en sommerfest.  
Gymnastiksalen må ikke udlejes til private.  
I forhold til Fonde – Molly kontakt til et firma, som kan søge penge til 
eks. shelters til Marslev.  
 

 4.  Det nye Børnehus. Nyhedsbrev udsendt inden mødet 
Dagplejens repræsentation i bestyrelsen. Et ordinært møde, hvor 
forældre fra dagplejen inviteres– Vi afholder et møde sammen med et 
ordinært bestyrelsesmøde  -der sendes en invitation ud til 30. april til 
de forældre. Opstart kl. 17.30  
Udfordringer: varmestyring m.m 
Legeplads  legepladsen er ubrugelig. Konsekvenser er øget forbrug af 
personale og svære arbejdsforhold. Liste udarbejdes om fejl og 
mangler. Foldedøre ønskes.  
Bestyrelsen spørger ind til problematikken hos relevante politikere. 
Fredag kommer FTR og en konsulent fra BUPL inviteret af personalet.  
Plads til de mange børn 
Mangel på garderobepladser – efter nytår det vrimler. 1. juni: 69 
børnehavebørn og 6 vuggestuebørn. Positiv problem.  
VI fortsætter med at bruge garderoberne ved klasserne for at give 
plads til børnehavebørnene.  
Forslag om at benytte 0. klasse lokalet til Ulvegrotten – ikke besluttet. 
 
 

 5.  Ansættelse af 2 pædagoger. Ansættelsesudvalg. Tidsplan. 
Stillinger opslåes torsdag d. 21. marts. Udvælgelse af ansøger 8. april – 
Samtaler afholdes d. 9. april. Udvalg: Molly og Carina  
 

 6.  Årsberetning? Udsendes. Udarbejdes af Peter og Helle.  
 

 7.  Skolen  
*Økonomi – kort tilbagemelding på den . 
Vi udarbejder budget til næste møde. Der er de besparelser lige nu, 
som skrevet til jer i en tidligere mail. Heldigvis har vi også et overskud, 
som hjælper os med de besparelser. Den kommende 0. klasse tilfører 
os også økonomi – lige nu vi siger farvel til 16 +1 og får 25 nye. 

*Orientering om proces og "opmærksomhedspunkter" 
vedr. skoleårets planlægning, Lovmæssige ændringer i forhold til 
skoledagen. Reducering af timer. Benytte §16b. 
SFO åbningstiderne ændres. På mellemtrinnet kan der reduceres 2 
timer.  

Marslev Skole- og Børnehus 

Marslev Byvej 41 

5290 Marslev 

Tlf.: 65151340 

Marslev-skole@kerteminde.dk 

www.marslev-skole.dk 
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Side2/3  

Godkendelse af økonomi og timefordelingsplan tages på næste møde.  
 

herunder opdatering på indskrivning:  

Der er nu indskrevet til kommende 0. klasse – vi er lige nu på 25 
elever.  Der er udarbejdet venteliste – lige nu med et barn.  

*Crowdfunding af køleskabe v. Peter og Anne-Birgitte 

Der er udarbejdet et skriv til forældre om indsamling af penge til 
donering af nye køleskabe. Den sidste frist er 22. april.  
Vi aftaler, at der skrives en reminder på klassernes ugeplan og 
dokumentet kommer på Intra. 

Sendi undersøger priser.  

 

 8. Emner til kommende bestyrelsesmøder:  

*Godkendelse af budget og timefordelingsplan.  
*Emner i forhold til skoleområdets økonomi – drøftelser.  

*Samarbejde med Nymarken – hvordan og hvad vil det betyde. 
Procesmøde: Vi skal se på scenarier – hvad kan vi forestille os.  
 
Forslag og konklusion om, at der afholdes et møde med Thomas og 
repræsentanter for bestyrelsen, hvor procesmødet forberedes.  

 

 9. Tværkommunal arbejdsgruppe om skoleområdets økonomi v. Peter 

Peter og Jytte har været til møde tirsdag d. 5. marts.  
Der blev følgende emner drøftet: 

*Struktur : skolestruktur, skoledistrikter, ledelsessituationen,  
*planlægning – lærernes arbejdstid og arbejdsområder. 
*IT – ”Min uddannelse” og Ipads  
*SFO -delen –ledelsesdelen , brugerbetaling,  
*Specialområdet og Mesinge ( transport) . Elever i specialområdet. 

Som bestyrelse kan vi slå på de resultater, der leveres og hvad er det, 
som vi kan på skolerne.  

Kvalificeres i forskellige fora  
Møder i den tværkommunal arbejdsgruppe. 
Dialogmøde d. 3. juni  
 

 

 10 Nyt fra: 
Ledelsen  
Skole 
SFO mangler fortsat regulering for flere børn .  



 

 

 

 

 

 

 

 

Side3/3 Børnehus. 
Nyhedsbrev er medsendt dagsorden. 

   

 
 

 


